



MOHAWK COUNCIL OF KANESATAKE

Job Opportunity

Position: Resource Teacher (Maternity Leave Replacement)

Department: Education

Type of Position: Contractual

Field of Activities:

Under the authority of the Mohawk Council of Kanésatake and the direct supervision of the Director of Education, the Resource Teacher is responsible to provide direct special education support services to students who present learning difficulties.

The Resource Teacher will also provide academic support in the core subject areas; Math, English and French.

** Job Description is available upon request.*

Prerequisites:

1. Bachelor of Education Degree or Bachelor degree with teaching license.
2. Must be provincially certified.
3. Good interpersonal skills.
4. Ability to plan yearly curriculum and to make lesson plans.
5. Be familiar with the evaluation of subject competencies as per the (QEP) Quebec Education Program.
6. Knowledge of Kanienèkeha:ka people, culture and history would be beneficial.

Salary: According to the Treasury Board salary scales

Probation Period: The successful candidates will be subject to a three (3) month probation period. Following the probation period, a performance evaluation will be conducted and upon successful completion, a confirmation of employment will be provided.

Applications: All interested candidates must submit their curriculum vitae, a cover letter, and copies of diplomas, no later than **May 19, 2023** to the attention of:

Mohawk Council of Kanésatake
Caroline Dussault, Human Resources Manager
681 Ste-Philomene
Kanésatake, Quebec J0N 1E0
dussault.caroline@kanesatake.ca

- *Only the selected candidates retained for an interview will be contacted.*



CONSEIL MOHAWK DE KANESATAKE

Offre d'emploi

Poste : Enseignant(e) ressource (Remplacement de congé de maternité)

Département : Éducation

Type de Poste: Contrat

Sphère d'activités:

Sous l'autorité du Conseil Mohawk de Kanesatake et la supervision directe du directeur de l'éducation, l'enseignant(e) ressource est responsable de fournir un support direct d'éducation spécialisée aux étudiants démontrant des difficultés d'apprentissage.

L'enseignant (e) devra également apporter un soutien académique dans les matières principales; en anglais, mathématiques et français.

**Une description de tâches détaillée est disponible sur demande.*

Prérequis :

1. Baccalauréat en Éducation ou autre discipline avec un permis d'enseignement.
2. Doit être certifié au niveau de la province.
3. Avoir de bonnes compétences interpersonnelles.
4. Habileté à développer un curriculum sur base annuelle et développer des plans de leçons.
5. Connaître l'évaluation de compétences en accord avec le programme d'éducation du Québec.
6. Connaissance de la culture et l'histoire Mohawk est un atout.

Salaire : Selon la grille salariale du Conseil du Trésor

Période de

Probation: Une période de probation de trois (3) mois s'appliquera. Suite à la période de probation une évaluation de performance sera effectuée et si complétée avec succès, une confirmation d'emploi sera donnée.

Candidature : Les candidats intéressés doivent faire parvenir une lettre de présentation, curriculum vitae, et copies de diplômes au plus tard le **May 19, 2023**, à l'attention de:

Conseil Mohawk de Kanesatake
Caroline Dussault, gestionnaire des ressources humaines
681 Ste-Philomene
Kanesatake, Quebec J0N 1E0
dussault.caroline@kanesatake.ca

- Seul les candidats qui rencontrent les exigences seront contactés pour une entrevue.